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民宿网站设计与开发

摘 要

信息时代，是一个高度发达的时代，信息时代使我们的生活更加便捷。随着信息时代

的不断发展，越来越多的用户投入到电子产品的使用中，我们身边的人或多或少都会接触

到网络，而我们当代年轻人则对于网络十分依赖。网络的便携性使得我们现在甚至可以再

网上处理绝大部分事情，例如：网上预订。这样既减少了我们下线工作的各种不稳定因素，

又使得我们可以和更多人进行沟通。

我们已经习惯于网络所带来的便捷，网络可以让你足不出户但却能做很多事情。但是

随着现在人们经济水平越来越高，大部分的人都偏向于出门旅游，而绝大部分的旅游人群

是不会选择只游玩一天就回家的，他们会选择在游玩的景区附近住下，但简单的快捷酒店

并不能满足他们的需求，所以他们普遍会订民宿过夜。而民宿则是十分难预订的，因为它

通常在景区内或者景区周围，并且这个用户需要对这个景区的周围环境有着一定的了解，

并且还要知道他所想预订的民宿所在的地理位置，等到很多用户往往赶到民宿前却发现已

经没有房间预订了，所以网上预订由此而生，网上预订高度集中的数据和筛选使得用户不

用再去线下一家一家的查看店家的信息，在网上用户只需要登录一个网站就可以看到这个

店家可以预订的房间，这个店家所在的现实地理位置，这个店家的联系方式。同时，这么

多的数据虽然使得用户可以更直观更方便的看到信息省去了中间繁琐的探店过程但是数

据基数过于庞大也使得用户体验比较糟糕，所以我觉得应该有一个搜索条件使得用户更直

观更方便的可以看到自己想要的信息。

民宿网站能够使用户更加方便的预订周边民宿，使用户体验感上升，本网站使用 yii

框架可 PHP 语言开发，数据库使用 mysql 因为 mysql 是支持面向对象的，它的安全性高。

本网站采用 yii框架的 MVC设计模式，将视图、模型、控制器模块化，使得整个网站

更加系统化也方便后期的前后台维护。
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Abstract

The information age is a highly developed age, which makes our life more 

convenient. With the continuous development of the information age, more and 

more users are engaged in the use of electronic products. People around us are 

more or less exposed to the network, while our contemporary young people are 

very dependent on the network. The portability of the web now allows us to do 

most things even online, such as booking online. This reduces the instability 

of our offline work and allows us to communicate with more people.

We're used to the convenience of the Internet, which allows you to do a lot 

of things without leaving home. But now as people is higher and higher economic 

level, most people prefer to go out tourism, and the vast majority of tourism 

is not only play a day and returned home, they will choose to stay near visit 

scenic spots, but simple and quick hotel cannot meet their needs, so they will 

generally have home stay for the night. Reservation for the home stay facility 

is very difficult, because it is usually around the scenic areas or scenic 

spots, and the user needs to the surrounding environment of the scenic area has 

a certain understanding, and will know where he want reservation of home stay 

facility location, when many users often arrived home only to find that there 

is no room reservation before, so the reservation made online, online booking 

highly centralized data and filter makes users don't have to go offline store 

to check the store information, users only need to log in to a web site on the 

Internet you can see the shops can reservation, the reality of the shops in 

geographical location, The owner's contact information. At the same time, 

although so much data enables users to see information in a more intuitive and 

convenient way and eliminates the tedious searching process in the middle, the 

excessively large data base also makes the user experience worse. Therefore, I
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